
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 7 / 2024

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 29 - julio - 2024

Hora inicio / fin 20:21 h. - 21:07

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

ASISTENTES:

PRESIDENTE

Antonio Ortolá Ortolá.

VOCALES

Concejales designados por los grupos políticos municipales.

María España Novoa Grupo Político PP

Vecinos propuestos por los Grupos Políticos Municipales

Joaquín Giner Pascual Grupo Político PSOE

Representantes de las AA.VV. y AMPA

Alberto Ramos Renau AA.VV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

José L. Gómez Sánchez AA.VV. SAN BERNARDO

Miryam Sánchez Gragera AAVV LA ADUANA GRUPO LOURDES

Daniela Terfelea AMPA CEIP Exercit

Constantino Muñoz Alarcón AA.VV SANTA TERESA

Excusa asistencia

Patricia Puerta Barberá Grupo Político PSOE

David Ariño Julián Vecino propuesto por la Alcaldesa

No asisten

Gracia Rodríguez Moleno Vecina propuesta por la Alcaldesa

Miguel Angel Guillamón Naches AA.VV. VERGE DEL LLEDÓ

Manuel Cebrino Jaén vecino propuesto por grupo Político PP

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 
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Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta de la sesión anterior de la Junta de

Distrito Sur de fecha 17 de junio de 2024.

2º.- Informe del presidente.

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y Preguntas

En la Tenencia de Alcaldía Sur, en la calle Ricardo Catalá, esquina Joaquín Marqués,
siendo las 20:21 horas del día 29 de julio de 2024, bajo la presidencia de Antonio
Ortolá Ortolá, presidente de la Junta y Consejo del distrito Sur, se reúnen los señores
y  señoras  arriba  señalados  al  objeto  de  celebrar  sesión  ordinaria  de  la  Junta
Municipal de Distrito Sur, con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta
para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la sesión
pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 

1º.- Aprobación si es procedente del acta de la sesión anterior de la Junta de
Distrito Sur de fecha 17 de junio de 2024.

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 17 de junio
de 2024, por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º. - Informe del presidente

Por parte del Presidente Antonio Ortolá Ortolá, se da cuenta de algunas cuestiones
que se expusieron en la anterior Junta, como son las que se citan a continuación:

En relación con la solicitud de vigilancia en la zona de la iglesia de San Miguel, se ha
realizado orden de servicio de la Policía Local para aumentar la vigilancia durante las
noches en la zona indicada y también en los espacios públicos aledaños al Maset
Blau, con especial atención durante los viernes y sábados por la noche.

Ruego realizado por Joaquín Giner Pascual vecino designado por el grupo Político
PSOE, sobre el reparcheo de la calle Pico Salvatierra, se ha realizado el 10 de julio,
en cuanto a la  limpieza del  solar  junto  a  calle  Pico  Salvatierra,  este solar  no es
municipal, por lo que se ha iniciado expediente para instar a los propietarios a que
realicen su limpieza.
Que se  repongan  las  papeleras  que  estaban  ubicadas  en  Hnos  Quintero,  se  ha
inspeccionado la zona y se han instalado dos papeleras más.
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Ruego  de  Alberto  Ramos  Renau  representante  de  la  AA.VV.  San  Jaime  grupo
Roquetes, sobre poner una señal con horario de uso en donde está ubicada la mesa
de pin pon, camí Roquetes, se manifiesta desde el departamento que es necesario la
unanimidad por parte de la Asociación de vecinos, manifestando Alberto Ramos, que
si se ha expuesto en la Junta es porque se ha solicitado la colocación, por lo que se
reitere  la  solicitud.  En cuanto  a  en la  misma zona  colocación  de  una señal  con
información y contacto del servicio de recogida de enseres municipal, se informa que
se han colocado recientemente 52 señales con efecto disuasorio e informativo en
lugares donde es recurrente el depósito de residuos de manera ilegal, no obstante,
se anota para próximas remesas.

En relación con la reiteración de la solicitud de baldeo de las calles de los grupos
Lourdes, San Bernardo y Roquetes, que se vuelva a poner la pegatina que se ponía
hace tiempo y que servía para saber cuando se había efectuado el último baldeo, se
informa que los grupos periféricos, urbanizaciones de montaña,  marjalería y otros
núcleos diseminados no están incluidos en la programación de baldeo, no obstante,
en caso de manchas, suciedad manifiesta, son atendidos puntualmente mediante el
servicios  de  hidrolimpiadora,  detallando  el  punto  concreto  y  se  actúa  en
consecuencia.

Limpieza de los los contenedores de cartón y basura del parque Roselló y de la calle
Els Ports, se ha procedido a su limpieza.

Arreglo de la la red de la pista deportiva instalada en parque grupo San Bernardo, se
informa que tras realizar inspección se comprobó que esta red se había soltado del
cable y se han dado las instrucciones oportunas para su colocación correctamente.

Solicitud de limpieza de solares final de la calle Tirig y calle Vallat,  se ha iniciado
expediente para instar orden de ejecución de limpieza de solares en calle Vallat. En
cuanto a la calle Tirig, se ha pasado a Urbanismo ya que la vegetación procede de
una vivienda particular.

Sobre la colocación de algún columpio para los más pequeños en el parque Roselló,
se informa que no existe actualmente partida específica para ello en el presupuesto
municipal de 2024, no obstante se considerará la petición para futuras dotaciones de
equipamiento urbano.

En cuanto a la iluminación de las zonas en penumbra junto a la caseta de la AAVV
San Bernardo, se ha instalado un proyector, Jose L. Gómez Sánchez, representante
de  la  AAVV San Bernardo,  manifiesta  que  verá  en la  zona si  es  suficiente  esta
iluminación para toda la zona en penumbra.
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3º.- Despacho extraordinario

No hay ningún asunto de Despacho Extraordinario.

4º.- Ruegos y preguntas.

Joaquín Giner Pascual, vecino propuesto por el grupo municipal PSOE, indica que en
el solar junto a la calle Pico Salvatierra, aunque se requiera su acondicionamiento al
propietario, es muy urgente su limpieza, ya que tanto el camino que lo cruza como el
solar se está convirtiendo en un vertedero, lleno de suciedad y maleza, siendo el
tema insalubre. 

Que se riegue o se controlen los árboles de la calle Onda, que están junto al pipi can,
ya que se están muriendo y están descuidados.

Que  se  prevea  la  colocación  de  algún  columpio  infantil  en  el  parque  junto  al
Parvulario Gregal.

Reiteración  del  ruego de Jose L.  Gómez Sánchez de la  AAVV San Bernardo en
relación con la contestación sobre el pintado de líneas amarillas en el Camí Pi Gros,
solicitan que se pinte todo el eje que se encuentra pintado de amarillo por motivo de
las obras, se pinte en blanco hasta el final del Camí Pi Gros hasta Almazora cuando
finalicen las obras.

Reiteración  de  la  solicitud  de  colocación  del  semáforo  en  la  de  la  CV  18  Ctra.
Almazora, y el pintado del paso de cebra, ya que el paso elevado de cebra está
hecho solo falta pintarlo.

Reiteración de la solicitud de la colocación de un paso elevado de peatones en Avda.
Valencia, zona SATRA - LIMAC ya que es complicado y peligroso para los vecinos
traspasar esta vía para coger el autobús. Están las marquesinas puestas en ambos
sentidos pero no hay cruce entre ellas ni regulación de tráfico, sobre esta cuestión ya
se contestó en anterior junta que la implantación de pasos de peatones requiere de
semaforización,  no  existiendo  inconveniente  siempre  que  haya  partida
presupuestaria, no obstante para conectar itinerarios peatonales deben existir aceras,
pero los vecinos consideran conveniente que se actúe de la forma que se pueda
realizar a los efectos de evitar un accidente, por el cruce de los vecinos.

Solicitud de una cámara de tráfico al final del Camí Pi Gros, si puede ser donde están
los contenedores, de forma que además del tráfico se pueda controlar el arrojo de
basura incontrolada.
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Que en la AV. Valencia,  en el Blvd Fuente en Segures, hay zonas de paseo con
arboledas  que  no  se  están  podando  ni  manteniendo.  Esto  afecta  a  la  zona  de
esparcimiento ya que al estar tan descuidada es utilizada para aparcar vehículos.
Que se cuide y adecente vegetación y la zona.

Limpieza de parcelas o se inste a los propietarios de las mismas de la calle Vallat y
Camí Pi Gros. Se siguen tirando enseres en el solar junto a los contenedores del
Camí Pi Gros, que se retiren y se limpie más a menudo.

El vallado del pipi can instalado en el parque Roselló, está deteriorado, ya que han
arrancado la parte metálica y se han quedado solo los postes. Se solicita que se
reponga.

Reiteración sobre que se desbroce lo antes posible la calle Soneja, Avda. Campo de
Montiel, en su parte izquierda, que es la que falta por hacer.

Miryam Sánchez  Gragera de la  AAVV La Aduana  grupo Lourdes,  solicita  que se
estudie el refuerzo de la señal de Galibo del puente del grupo Lourdes, aunque tenga
señalética  visible,  porque es  casi  a  diario  cuando autobuses y  camiones  que no
hacen caso de la señal,  deterioren o se atrapen en dicho tunel,  al no respetar la
señal. 
El presidente comunica que se emitirá nota a Policía Local para su vigilancia.

Constantino Muñoz Alarcon de la AAVV Santa Teresa, reitera la solicitud de requerir
limpieza del  solar  de la calle  Ludiente,  polígono 69,  parcela 1 y 2 lo más pronto
posible, ya que además de ser insalubre y peligroso, hay personas que lo utilizan
para consumir droga.

Desbroce del Camí Molins, hay mucha hierba y maleza.

Limpieza de la Acequia Mayor, además se colocó una cadena para que lo pudieran
pasar vehículos o que las personas no pasearan por la cubierta de esta acequia, ya
que es peligroso, al no estar la cadena se vuelven a meter los vehículos.

Se  ha  colocado  el  espejo  que  se  solicitó  para  el  cruce  peligroso  por  no  tener
visibilidad en la travesía del camí Molins y calle Ludiente, se ha comprobado que este
espejo no es el correcto, ya que es un espejo normal y no concavo, por lo que no
sirve de nada ya que no se ven las zonas en las que pueden causar peligro por no
tener visibilidad. Que se coloque el espejo adecuado y se compruebe que cumple su
función.
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Cubierta de la Pérgola de la plaza del grupo Santa Teresa, se solicita que se instale
cualquier elemento que se considere, aunque sea de manera provisional para que se
pueda tener sombra.
Solicitar que esta plaza sin nombre, se la denomine “Plaza Santa Teresa”.
Que se realice una pequeña estructura de obra en la plaza, para poder poner a la
virgen, tal como hay en otros barrios de la ciudad.

Daniela Terfelea del AMPA CEIP Exercit, manifiesta que la calle Jorge Juan, huele
muy mal, sobre todo a orines de perros, que se vigile y se limpie la calle, además hay
jardineras que necesitan riego y el baldeo de la calle.

Alberto Ramos Renau de la  AAVV San Jaime grupo Roquetes,  que se arregle la
goma de un riego por goteo en el parque.
Solicita información o reunión para que se explique por donde se realizará el acceso
desde  al  puente  Ctra.  Almazora,  teniendo  en  cuenta  que  deben  poder  llegar
vehículos de emergencia, bomberos, bus, ambulancias, etc.

Y siendo las 21:07 horas de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber
más  asuntos  que  tratar,  el  presidente  levanta  la  sesión,  de  todo  lo  cual,  como
Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo junto con el
Presidente de la Junta Municipal de Distrito Sur.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

N.º de Acta 7 / 2024

Carácter de la Sessió Ordinària

Data de la Sessió 29 - juliol - 2024

Hora inici / fin 20.21 h – 21.07

Lloc Tinença Alcaldia Sud

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Antonio Ortolá Ortolá.

VOCALS

Regidors designats pels grups polítics municipals.

María España Novoa Grup Polític PP

Veïns proposats pels Grups Polítics Municipals 

Joaquín Giner Pascual Grup Polític PSOE

Representants de las AV.

Alberto Ramos Renau AV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

José L. Gómez Sánchez AV. SAN BERNARDO

Miryam Sánchez Gragera AV. LA ADUANA GRUPO LOURDES

Daniela Terfelea AMPA CEIP Exercit

Constantino Muñoz Alarcón AV SANTA TERESA

Excusen assistència

Patricia Puerta Barberá Grup Polític PSOE

David Ariño Julián Veí propsat per l’alcaldessa

No assisteixen

Gracia Rodríguez Moleno Vecin proposada per l’alcaldessa

Miguel Angel Guillamón Naches AV. VERGE DEL LLEDÓ

Manuel Cebrino Jaén Grup Polític PP

SECRETÀRIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 
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Ordre del dia
1r.-  Aprovació  si  és  procedent  de  l'acta  de  la  sessió  anterior  de  la  Junta  de
Districte Sud de data 17 de juny de 2024.
2n.- Informe del president.
3r.- Despatx extraordinari
4r.- Precs i preguntes

En la Tinença d'Alcaldia Sud, al carrer Ricardo Catalá, cantonada Joaquín Marqués,
sent les 20.21 hores del dia 29 de juliol de 2024, sota la presidència d'Antonio Ortolá
Ortolá,  president  de la Junta i  Consell  del  districte Sud, es reuneixen els senyors i
senyores a dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal de
Districte Sud, amb la meua assistència com a Secretària Delegada de la Junta per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia

1r.-  Aprovació  si  és  procedent  de  l'acta  de  la  sessió  anterior  de  la  Junta  de
Districte Sud de data 17 de juny de 2024.

Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 17 de juny
de 2024, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

2n. - Informe del president

Per part del President Antonio Ortolá Ortolá, s'adona d'algunes qüestions que es van
exposar en l'anterior Junta, com són les que se citen a continuació:

En relació amb la sol·licitud de vigilància en la zona de l'església de San Miguel, s'ha
realitzat ordre de servei de la Policia Local per a augmentar la vigilància durant les nits
en la zona indicada i també en els espais públics limítrofs al Maset Blau, amb especial
atenció durant els divendres i dissabtes a la nit.

Prec realitzat per Joaquín Giner Pascual veí designat pel grup Polític PSOE, sobre els
repegats del carrer Pic Salvatierra, s'ha realitzat el 10 de juliol, quant a la neteja del
solar al costat de carrer Pic Salvatierra, aquest solar no és municipal, per la qual cosa
s'ha iniciat expedient per a instar els propietaris que realitzen la seua neteja.
Que  es  reposen  les  papereres  que  estaven  situades  en  Hnos  Quintero,  s'ha
inspeccionat la zona i s'han instal·lat dues papereres més.

Prec d'Alberto Ramos Renau representant de la AV. Sant Jaume grup Roquetes, sobre
posar un senyal amb horari d'ús on està situada la taula de pin posa, camí Roquetes,
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es  manifesta  des  del  departament  que  és  necessari  la  unanimitat  per  part  de
l'Associació de veïns, manifestant Alberto Ramos, que si s'ha exposat en la Junta és
perquè s'ha sol·licitat la col·locació, per la qual cosa es reitere la sol·licitud. Quant a en
la  mateixa  zona  col·locació  d'un  senyal  amb  informació  i  contacte  del  servei  de
recollida d'estris municipal,  s'informa que s'han col·locat recentment 52 senyals amb
efecte dissuasiu i informatiu en llocs on és recurrent el depòsit de residus de manera
il·legal, no obstant això, s'anota per a pròximes remeses.

En relació amb la reiteració de la sol·licitud d'aigualeig dels carrers dels grups Lourdes,
Sant Bernardo i Roquetes, que es torne a posar l'adhesiu que es posava fa temps i que
servia  per  a  saber  quan  s'havia  efectuat  l'últim  aigualeig,  s'informa  que  els  grups
perifèrics, urbanitzacions de muntanya, marjalería i altres nuclis disseminats no estan
inclosos  en la  programació  d'aigualeig,  no obstant  això,  en cas de taques,  brutícia
manifesta, són atesos puntualment mitjançant el serveis de hidrolimpiadora, detallant el
punt concret i s'actua en conseqüència.

Neteja dels els contenidors de cartó i fem del parc Roselló i del carrer Els Ports, s'ha
procedit a la seua neteja.

Arranjament de la la xarxa de la pista esportiva instal·lada en parc grup Sant Bernardo,
s'informa  que  després  de  realitzar  inspecció  es  va  comprovar  que  aquesta  xarxa
s'havia soltat del cable i s'han donat les instruccions oportunes per a la seua col·locació
correctament.

Sol·licitud de neteja de solars final del carrer Tirig i carrer Vallat, s'ha iniciat expedient
per a instar ordre d'execució de neteja de solars en carrer Vallat. Quant al carrer Tirig,
s'ha passat a Urbanisme ja que la vegetació procedeix d'un habitatge particular.

Sobre la col·locació d'algun gronxador per als més xicotets al parc Roselló, s'informa
que no existeix actualment partida específica per a això en el pressupost municipal de
2024, no obstant això es considerarà la petició per a futures dotacions d'equipament
urbà.

Quant a la il·luminació de les zones en penombra al costat de la caseta de la AV Sant
Bernardo, s'ha instal·lat un projector, Jose L. Gómez Sánchez, representant de la AV
Sant Bernardo, manifesta que veurà en la zona si és suficient aquesta il·luminació per a
tota la zona en penombra.

3r.- Despatx extraordinari

No hi ha cap assumpte de Despatx Extraordinari.

4r.- Precs i preguntes.
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Joaquín Giner Pascual, veí proposat pel grup municipal PSOE, indica que en el solar al
costat del carrer Pic Salvatierra, encara que es requerisca el seu condicionament al
propietari, és molt urgent la seua neteja, ja que tant el camí que el creua com el solar
s'està convertint en un abocador, ple de brutícia i mala herba, sent el tema insalubre.

Que es regue o es controlen els arbres del carrer Onda, que estan al costat del pipi ca,
ja que s'estan morint i estan descurats.

Que es preveja la col·locació d'algun gronxador infantil al parc al costat del Parvulari
Gregal.

Reiteració del Prec de Jose L. Gómez Sánchez de la AV Sant Bernardo en relació amb
la contestació sobre el pintat de línies grogues en el Camí Pi Gros, sol·liciten que es
pinte tot l'eix que es troba pintat de groc per motiu de les obres, es pinte en blanc fins al
final del Camí Pi Gros fins a Almassora quan finalitzen les obres.

Reiteració  de  la  sol·licitud  de  col·locació  del  semàfor  en  la  de  la  CV  18  Ctra.
Almassora, i el pintat del pas de zebra, ja que el pas elevat de zebra està fet només
falta pintar-lo.

Reiteració de la sol·licitud de la col·locació d'un pas elevat de vianants en Av. València,
zona SATRA - LIMAC ja que és complicat i perillós per als veïns traspassar aquesta via
per a agafar l'autobús. Estan les marquesines posades en tots dos sentits però no hi ha
encreuament  entre  elles  ni  regulació  de  trànsit,  sobre  aquesta  qüestió  ja  es  va
contestar  en anterior  junta  que la  implantació  de passos  de vianants  requereix  de
semaforización, no existint inconvenient sempre que hi haja partida pressupostària, no
obstant això per a connectar itineraris per als vianants han d'existir voreres, però els
veïns consideren convenient que s'actue de la forma que es puga realitzar a l'efecte
d'evitar un accident, per l'encreuament dels veïns.

Sol·licitud d'una cambra de trànsit al final del Camí Pi Gros, si pot ser on estan els
contenidors,  de  manera  que  a  més  del  trànsit  es  puga  controlar  el  llance  de  fem
incontrolat.

Que en l'AV. València, en el Blvd de Font en Segures, hi ha zones de passeig amb
arbredes que no s'estan podant ni mantenint. Això afecta a la zona d'esplai ja que en
estar  tan  descurada  és  utilitzada  per  a  aparcar  vehicles.  Que  es  cuide  i  endrece
vegetació i la zona.

Neteja de parcel·les o s'inste els propietaris de les mateixes del carrer Vallat i Camí Pi
Gros. Es continuen tirant estris en el solar al costat dels contenidors del Camí Pi Gros,
que es retiren i es netege més sovint.
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El clos del pipi ca instal·lat al parc Roselló, està deteriorat, ja que han arrancat la part
metàl·lica i s'han quedat només els pals. Se sol·licita que es repose.

Reiteració sobre que s'esbrosse al més prompte possible el carrer Soneja, Av. Camp
de Montiel, en la seua part esquerra, que és la que falta per fer.

Miryam Sánchez Gragera de la AV La Duana grup Lourdes, sol·licita que s'estudie el
reforç del senyal de Galibo del pont del grup Lourdes, encara que tinga senyalística
visible,  perquè és  quasi  diàriament  quan  autobusos i  camions  que no  fan  cas  del
senyal, deterioren o s'atrapen en dita tunel, al no respectar el senyal.
El president comunica que s'emetrà nota a Policia Local per a la seua vigilància.

Constantino Muñoz Alarcon de la AV Santa Teresa,  reitera la sol·licitud de requerir
neteja del solar del carrer Lludient, polígon 69, parcel·la 1 i 2 al més prompte possible,
ja que a més de ser insalubre i perillós, hi ha persones que ho utilitzen per a consumir
droga.

Desbrossament del Camí Molins, hi ha molta herba i mala herba.

Neteja  de la  Séquia  Major,  a  més es va col·locar  una cadena perquè el  pogueren
passar vehicles o que les persones no passejaren per la coberta d'aquesta séquia, ja
que és perillós, al no estar la cadena es tornen a ficar els vehicles.

S'ha col·locat  l'espill  que es va sol·licitar  per  a l'encreuament  perillós  per no tindre
visibilitat en la travessia del camí Molins i carrer Lludient, s'ha comprovat que aquest
espill no és el correcte, ja que és un espill normal i no concavo, per la qual cosa no
serveix de res ja que no es veuen les zones en les quals poden causar perill per no
tindre visibilitat. Que es col·loque l'espill adequat i es comprove que compleix la seua
funció.

Coberta de la Pèrgola de la plaça del grup Santa Teresa, se sol·licita que s'instal·le
qualsevol element que es considere, encara que siga de manera provisional perquè es
puga tindre ombra.
Sol·licitar que aquesta plaça sense nom, se la denomine “Plaza Santa Teresa”.
Que es realitze una xicoteta estructura d'obra en la plaça, per a poder posar a la verge,
tal com hi ha en altres barris de la ciutat.

Daniela Terfelea de l'AMPA CEIP Exercit, manifesta que el carrer Jorge Juan, fa olor
molt malament, sobretot a orines de gossos, que es vigile i es netege el carrer, a més
hi ha jardineres que necessiten reg i l'aigualeig del carrer.
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Alberto Ramos Renau de la AV Sant Jaume grup Roquetes, que s'arregle la goma d'un
reg per degoteig al parc.
Sol·licita informació o reunió perquè s'explique per on es realitzarà l'accés des del pont
Ctra. Almassora,  tenint  en compte que han de poder arribar vehicles d'emergència,
bombers, bus, ambulàncies, etc.

I sent les 21.07 hores de la data indicada en l'encapçalament,  per no haver-hi més
assumptes que tractar, el president alça la sessió, de tot això, com a Secretària en
done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que signe juntament amb el
President de la Junta Municipal de Districte Sud.
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